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KUDOWA-ZDRÓJ. W mieście sukcesywnie przebudowuje się drogi gminne, których stan techniczny
pozostawia wiele do życzenia. Aby nie trzeba było szybko do nich wraca c po wykonaniu robót, już
wcześniej z mieszkańcami konsultuje się kwestie wymagające pilnego rozwiązania.
 

Burmistrz Aneta Potoczna (z prawej) podczas spotkania z mieszkańcami

Taką jest np. z usuwaniem barier architektonicznych. Wysokie krawężniki, strome podjazdy, wąskie
gardła  na chodnikach i  inne niespodzianki  uprzykrzają  codzienność osobom niepełnosprawnym.
Swoimi spostrzeżeniami dzielą się one z burmistrz Anetą Potoczną podczas plenerowych spotkań, jak
to wczorajsze. Wspólnymi głosami da się uczynić Kudowę-Zdrój bardziej przyjazną wszystkim. 
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